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1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 
 
 

2. Godkendelse af referat 

Referatet af 25. januar 2024 er godkendt i skriftlig høring. Det fortrolige 

referat af 25. januar 2024 blev godkendt på mødet. 

 

3. Meddelelser 

3.a. Meddelelser fra studienævnsformanden:  

3.a.1 Studiestart BA 2024  

Der er ansat to koordinerende tutorer Emma Kjær og Sean Szweda til 

koordinering af studiestart 2024.  

Ligeledes er studiestartsfacilitatorerne på plads. Opgaven varetages i år af 

Emma Kjær og Josephine Reimann. Studieleder indkalder til et møde til 

planlægning af studiestarten.  

 

3.a.2 Det Humanistiske Fakultet opfordrer samtlige studienævn til at 

indsende forslag til kandidater til årets undervisningspris. I år skal man dog 

være opmærksom på en lidt anderledes procedure. Formanden opfordrer 

til, at budskabet spredes blandt de studerende, så de kender til muligheden 

for at anerkende en underviser.  

 

3.a.3 Semesterplan for Videnskabsteori for Humaniora er på plads. 

Undervisningen er placeret torsdag fra uge 12 i U82. 

 

3.a.4 Orientering om Dialogforum-opråb. Et nyt tiltag, hvor studerende kan 

komme i tættere dialog med ledelsen om en bred vifte af emner fra faglige 

aspekter til trivsel mm. Invitation til dialogmøderne sendes til alle 

studenterrepræsentanter i studienævnet. 

 

3.a.5 Skriftlig høring om principper for BA-optag fra 2025. Studieleder har 

godkendt optagelsesprincipperne, der i høj grad er de samme som tidligere, 



 

 

   

 

Side 2 

dog udvidet med nogle punkter. Man kan læse mere om det inde i 

Høringsportalen på Teams. 

 

3.a.6 Markedsføring 

Formanden fortalte, at i år køres med to spor i markedsføringen i forhold til 

rekruttering af studerende – Alumnevideoer produceret in house samt 

eksternt producerede videosekvenser med studerende. 

 

Emma Krauch er ansat til at varetage første del, hvilket har gjort, at der har 

været meget aktivitet og indhold på Instagram-profilen den sidste tid.  

Der produceres autentiske, håndholdte videoer med alumner, der fysisk er 

placeret rundt omkring i verden. Videoerne afsluttes med det nye slogan 

’Negot. Giv det en tanke’. Der er indtil videre lavet fem videoer, men totalt 

20 i pipelinen. Dataene følges, og en tendens fra de første videoer er, at der 

har været mange hits fra personer, der ikke allerede følger profilen.  

 

Til anden del af markedsføringen er der blevet produceret fem korte videoer 

med studerende, der fortæller om uddannelsen enten direkte til kameraet 

eller via speak ind over videoen. Nævnet så udkastet til videoerne, og var 

meget positive. Oprindeligt var forhåbningen, at videoerne blev klar inden 

ansøgningsfrist for kvote 2. Det lykkedes ikke med disse videoer, men de er 

klar til at igangsætte kampagne før kvote 1-fristen. Omkostningerne for 

videoerne løber op i 18.000 kr., hvilket er mindre end bevilget i budgettet, 

da fakultetet understøtter kampagnen. 

Med henblik på at sikre den største rækkevidde for videoerne og dermed 

største markedsføringsmæssige effekt besluttede nævnet, at videoerne 

også skal promoveres som sponsoreret indhold på egne sociale medier. Det 

besluttes, at studieleder og faglige vejledere har et budget på op til 5.000 kr.   

Formanden fortalte, at tallene for kvote 2-ansøgninger viser en 30% stigning 

i kvote 2-søgning for førsteprioritet, så de tidlige tal er meget positive. 

3.a.7 Startup på kandidatuddannelsen 

Har man en idé, man ønsker at iværksætte eller arbejde med, kan man nu 

vælge at tage et startup-forløb ifm. projektorienteret forløb. Områderne 

spænder bredt fra produktudvikling til opstart af digitalt bureau mm. For at 

kunne tage et startup-forløb, skal man søge om det gennem studienævnet 

via SPOC.  

 

I samme ombæring nævner formanden, at han er udvalgt som Humanioras 

repræsentant til at indgå i SDU RIO’s talentprogram Below Zero. Det er en 

startupmulighed, man kan benytte sig af, hvis man ikke nødvendigvis har 

idéen på plads, men gerne vil arbejde med grønne tiltag. Programmet er 

tværfakultært, så studerende med forskellige fagligheder sættes sammen 

på tværs. Arbejdes krediteres med 20 ECTS oveni den normerede 

uddannelse. Arbejdstidspunkterne ligger om lørdagen.  
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3.a.8 Uddannelsesberetning 

Uddannelsesberetningen udskydes et år, og der gennemføres i år blot en 

mindre version uden den skriftlige beretning. Formanden opfordrer nævnet 

til at tænke over, hvad der skal arbejdes med hhv. opnås over de kommende 

to år. Det understreges, at alle har indflydelse på processerne. 

 

3.a.9 Forenkling af kvalitetspolitikkerne  

Der er nedsat en arbejdsgruppe, der arbejder med en revidering af 

kvalitetspolitikkerne med henblik på at forenkle og sikre det meningsfulde i 

arbejdet. Kvalitetspolitikkerne er udbygget over årene, og tæller nu mere 

end 100 punkter, som skal bearbejdes hvert år, hvorfor en revidering af hele 

systemet giver rigtig god mening. Formanden er en del af arbejdsgruppen, 

og fortæller, at de første udkast ser rigtig positive ud.  

 

 

3.b De studerende 

Emma Fry Kjær fortæller, de i UN laver en hel del markedsføring omkring 

arrangementer og studielivet via deres TikTok-profil. Dog er der i 

forlængelse af studiets SoMe-indsats opstået forvirring omkring 

rollefordeling og snitflader.   

 

Studielederen fastslår i den forbindelse, at UN selv beslutter, hvordan de 

griber deres markedsføring an, herunder hvilke kanaler, de gør brug af, og 

hvilket indhold, de producerer så længe tiltagene er i overensstemmelse 

med SDU’s officielle politik. Uddannelsesadministrationen, deriblandt 

personer ansatte af studiet, må ikke gøre brug af TikTok.  

 

 

3.c Andre 

 

Christian Heyde-Petersen fortæller, at en fornyet samarbejdsaftale nu er på 

plads, så endnu en studerende sendes på et projektorienteret forløb ved 

Loft/Ann Taylor i New York. De ser frem til, at endnu en dansk studerende 

kommer til virksomheden, og har kun gjort sig gode erfaringer med det første 

samarbejde.   

 

Derudover nævner han, at der konstant arbejdes på at indgå nye 

samarbejdsaftaler, blandt andet har han fået en korrespondance i gang med 

Hyundais hovedkvarter i Savannah, Georgia, USA. 

 

4. Merit- og dispensationsansøgninger 

Ingen ansøgninger til behandling.   

 

5. Sager til behandling: Eksamen 
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5.a Orientering om eksamensklager i det akademiske år 2022/23 (V22/23 

og S23). Der har været fem klager, hvoraf én har trukket klagen tilbage, og 

fire har ikke fået medhold. 

 

 

6. Sager til behandling: Undervisning 

6.a. Studienævnet gennemgik undervisningsevalueringerne for fag i E23 

(lukket punkt), og formanden udformer evalueringsrapporterne på den 

baggrund.  

 

Nævnet diskuterede de lave svarprocenter, og hvilke handlemuligheder, 

man har som underviser hhv. studienævn udover at afsætte tid til evaluering 

i undervisningen. De lave svarprocenter gør, at man ikke nødvendigvis får 

et retvisende billede af det enkelte fag, men evalueringen kan bruges som 

en indikator for, hvorvidt nogle fag ikke fungerer.  

 

 

 

7. Sager til behandling: Studieordninger 

7.a Valgfag 
Negots egne valgfag og valgfagslignende fag til egne studerende skal 
godkendes. Negot. -studiet udbyder ingen valgfag til egne studerende i 
E24. 
 

 

8. Sager til behandling kvalitetspolitik 

8.a Mentorordning KA Negot. -uddannelsen. Punktet flyttes til næste møde. 

 

8.b Evaluering af KA studiestart 2024 – vinteroptag 

Faglig vejledere fortæller i deres evaluering, at man i år har valgt at slå 

introoplægget sammen med oplæg om projektorienteret forløb. 

Baggrunden var det i år meget lille vinteroptag, samt at man gerne vil give 

de studerende flest mulige informationer tidligt i studieforløbet. Blot to af de 

i alt otte studerende mødte op til introoplægget. De fremmødte ytrede, at 

det var meget informationstungt, men at det indeholdt relevant information. 

Oplægget var placeret efter skemalagt undervisning, som dog blev aflyst, 

hvilket med al sandsynlighed har haft en indvirkning på fremmødet. 

 

Studieleder fortæller, at der arbejdes på at tilpasse studiestartsprogrammet 

på kandidaten for bedre at ramme målgruppens behov, blandt andet ved at 

have mere fokus på det sociale, så folk rystes bedre sammen - ikke mindst 

med tanke på de internationale studerende.  

 

 

 

9. Andre sager til behandling 
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9.a Ansøgning om midler til eventyrløbet 2024 

Grundet et i år nedsat bevillingsbudget, kan nævnet ikke imødekomme med 

det fulde beløb, men vil støtte projektet med 3000 kr.  

 

 

10 Eventuelt 

 
 
Mødet sluttede kl. 13.45. 
 
 
Rasmus Nielsen                     /                     Camilla Halldorsson 
Studienævnsformand /                     Studienævnssekretær 


